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本公司對型錄所列之材質與尺寸保留認為必要時作修改之權利，或依客戶需求設計，實際尺寸及材質仍以客戶訂購時

SK Valves reserves the right to modify the materials or/and dimensions of the products as provided hereunder from time
 to time if necessary, or in accordance with the request of clients. The actual dimensions or/and material used are subject 

所提供之圖說為準。

to the customer’s request after placing the order.
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Established in Kaohsiung, Taiwan in 1966, SK Valves’ primary product

are capable of marketing our products compliant with international
standard to clients in Europe, America, Middle East, and Asia.Now
SK Valves not only has numerous series of products but also introduces
advanced technique from overseas and incorporates it into our
products. In addition, we are
also the agency of products in
relation to pipeline system. By
our R&D team and integrated
sources we can provide clients
the “best solution” as to any 
pipeline systems problem with 
technical support in the best 
quality, efficiency, and service.

was casting at the early stage, and has started to produce gate valves
,hydrants, and fittings since 1974 for domestic clients, mainly for Taiwan
Water Co. In 1991 SK Valve expended new plant of 20,000 square
meter in Pingtung, Taiwan to not only increase the production capacity
but also to have the ability to devote into innovation and improvement
of our products to satisfy various requirements from our clients. In
1998, SK Valves acquired the certificate of ISO 9000, with which we
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    SK VALVES於1966年成立於高雄，初期以生產鑄鐵件為主；

    現金SK VALVES除了擁有廣大的產品群外，更從國外引進先

要求；1998年取得ISO 9000品質系統認證，以符合國際要求的品質

的提升外，更致力於產品的研發及改良，以符合國內外顧客多方的

1991年於屏東成立第二廠，佔地50000餘平方公尺，除了生產能量

1974年開始生產閘閥、消防栓、水管零件，供應台灣自來水公司；

術的支援。

在SK VALVES獲得品質、效率及服務的保證，更可以獲得相關技

合各項資源，提供管線系統「更好的解決方案」，因此您不只可

進的技術，並代理管線系統相關的產品，期望以強大的研發團隊整

水準，將產品行銷於歐、美、中東、東南亞等國家。
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With high frequency induction furnace

Our R&D team has the strong capability and

into the products toprovide our clients the 
as well as to search and integrate new technologies 
profession to constantly improve the products

“best solutions”.

堅強的R&D團隊持續地對產品作改良，並

「最佳的解決方案」。

尋找整合各種技術，提供顧客管線系統的

with good and sustainable quality.
method, SK Valves can provide castings
coordinated with CE meter detection

高週波熔煉爐及日本CE檢測技術提

供顧客品質穩定的鑄件。

By casting tensile strength test, hardness test and

抗拉強度試驗機、硬度試驗機、金相檢測設備確

保鑄件及零件材料符合顧客要求。

the requirements of our clients.
that the quality of casting and parts are in line with 
metallurgical microscope examination to ensure

We have various type of machine,CNC

各型加工機具、專用加工機、CNC

machining demand.
machine to satisfy any kind of
precision lathes and specialization

工需求。

車床能滿足供各種產品及規格之加

With liquid/ gas fluid static & dynamic state simulation

develop new ones.
reference the R&D team may modify the product or 
actual operational circumstances, with which as
, we can mimic the product’s functional statistics under

液體及氣體的靜態或動態流體模擬試驗場除能讓產

考。
況相似的環境，讓R&D團隊做產品研發及改良的參

品作一系列的功能測試外，更能模擬與實際使用狀

With series and standardized

with our customer’s request.
of products being fully compliant
process to ensure the function

一貫化及標準化的作業流程確

保產品功能完全符合客戶要求

。

Coating with the facility using fusion

by the government as to drinking water.
fulfills the safety requirement imposed
of anti-corrosion. This facility also
the product a prominent capability
bonded epoxy resin powder gives

環氧樹脂粉體塗裝設備，採靜電附

力外，並符合飲用水的安全要求。

著原理，除提供產品更佳的防蝕能
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PRODUCT GROUPS
產品群
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PRODUCT GROUPS
產品群
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PRODUCT GROUPS
產品群

DFP

SFP
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